

Bestuursoverleg Beatrixpark 1 maart 2023

Aanwezig:

Elodie Luinge (VZ), Mirjam Louisse (Secr), Anne-Mariken Raukema en Brecht van Beers (asp vz). Marleen Munnikma, Nahna de Braak

Afwezig met bericht

Joep Hesseling, Jantien Brillenburg Wurth, Tanneke den Blaauwen (penningm),

1. Opening en mededelingen.

Mededeling: We hebben gisteren via de gebiedsmakelaar vernomen dat er wordt gekeken naar de mogelijkheid om Oekraïense vluchtelingen te huisvesten in het Convict. Blijkbaar heeft de uitgeschreven tender geen reële opvolging van het Conservatorium opgeleverd.

Een kleine zorg van onze kant is het toezicht: deze mensen moeten dan bijvoorbeeld weten dat er niet mag worden gebarbecued in het park.

2. Ingekomen en uitgegane stukken:

Ingekomen : uitnodiging voor symposium BPZ in verband met opheffing, 23 maart, aanmelden voor 3 mrt. Dan hopelijk ook de onderscheiding XX. Marleen licht de reden toe dat het BPZ er mee ophoudt.

Brecht is van plan te gaan; Elodie ook. Mirjam misschien. Joep?

Uitgegaan : Zienswijze i.v.m. wijziging ontwerptracebesluit Zuidasdok (mail 9/1). Verder geen nieuwe informatie over bekend.

3. Verslag bestuursvergadering december 2022

Naar aanleiding van:

Enkele actiepunten zijn nog niet gedaan: folders naar een Vriend die ze wil verspreiden (actie Anne-Mariken) en nieuwe datum RAI-beraad. (check door Mirjam)

Het bijenhotel blijkt een open achterkant te hebben; het is te klein om de hele bomenkaart er in te hangen.

Elodie zal nu de plattegrond daarvan er in hangen, met ernaast een QR code die verwijst naar de plaats op de site waar de hele bomenkaart staat. (actie EL)

Tanneke en Anne-Mariken zullen nog de rekeningen van post.nl controleren.

Het verslag zal na verwijdering van namen van personen op de site worden gezet (actie Elodie)

4. Zuidas

Ontwikkelingen rond kavel 6/7 en evt. 2 : geen nieuws, er is nog steeds niet begonnen met de bouw.

Projectontwikkelaar van kavel 2 komt toelichting geven op ALV.

Ontwikkelingen rond wijziging tracebesluit Zuidasdok: geen nieuws.

Correspondentie met XX (mail 6/1): afgehandeld.

Ontwikkelingen rond *eroscentrum* in de buurt van de RAI:

Er is meteen van alles opgestart, onder meer petitie. Nieuws daarover staat op de site en in de digitale nieuwsbrief. Op 7 maart organiseert de lokale politiek een bewonersavond (geen formele inspraak). Elodie zal gaan, als toehoorder. Brecht probeert het; maar we gaan nu niet inspreken.

5. Vereniging

Ontwikkelingen rond wijziging Hoofdgroenstructuur Amsterdam en ophef daarover (zie mail 9/1).

Dit is een hele complexe materie; veel groen-verenigingen willen een referendum; de gemeente houdt dat tegen. Er zijn een paar mensen binnen die groep die goed begrijpen hoe dit alles werkt; er is een juridische complicatie.

We blijven dit volgen; maar de problemen met de Hoofdgroenstructuur gelden vooral de parken in Zuid-Oost en Oost; het Beatrixpark is hier nauwelijks bij betrokken. Waar we eventueel wel problemen mee kunnen krijgen is het feit dat gemeente en provincie zich niet aan de eigen afspraken omtrent groenbescherming houden.

Voorstel vereniging *herinrichting The Carverterrein* (het witte speelobject) met het oog op een toekomstbestendig park (zie mail 24/1 met artist-impression van een aantal bestuursleden). De gebiedsmakelaar heeft ons nogmaals verzekerd dat echt alle partijen het ding weg willen hebben, maar dat nu gezocht wordt naar de 15.000 euro die het kost om het te laten verwijderen (sic!). De Vrienden hebben inmiddels een plan/voorstel opgestuurd met onze ideeën; het ziet er helaas naar uit dat stadsdeel geen geld meer heeft voor wat voor herinrichting dan ook. De Vrienden hebben daarom alvast een flink bedrag op de begroting gereserveerd, zodat wij zelf hier wellicht iets kunnen realiseren. Doel: een plaats voor intensief gebruik, zoals sporters en trainingsclubs, die daar andere gebruikers van het park niet storen. Er is verlichting, dus dat kan ook in de avond en de winter.

Akkoord over *concept jaarrekening* penningmeester (zie mail 13/2)
Alle aanwezige bestuursleden stemmen in met de voorgestelde jaarrekening. (met een kleine tekst-correctie). Er moet nog een toevoeging bij in de begroting voor 2023: er moet nog extra 6000 euro worden begroot voor het maken van een foto-bijlage bij de najaarsnieuwsbrief, ter gelegenheid van ons jubileum.

Kap en snoei in het park (zie mail 27/1) .

Het nieuwste overzicht dat we ontvingen vanuit de centrale stad laat nog maar zes bomen zien die om goede reden moeten worden gekapt. We hebben gevraagd of dit inderdaad alles is voor 2023. Wacht op antwoord.

Helpen bij onderhoud. Gevraagd is of we buurtbewoners weten die willen helpen met nieuw inplanten door stadsdeel van de vaste plantenring rond de grote vijver op, 28 maart van 12.00 uur tot 15.00 uur. Er hebben zich zeven mensen aangemeld. We hebben besloten eerst maar eens te zien hoe het gaat met die hulp bij de bloemenkrans. En dan later/daarna kijken of we deze mensen ook kunnen vragen vaker te helpen. We zullen niet een nieuwe groep oprichten; de coördinatie van de vrijwilligers, de duizendknoop-brigade en de dirt busters geeft al genoeg werk. We zullen de mensen van de Groen-afdeling van het stadsdeel vragen, als ze dat willen, om zelf de coördinatie op te pakken van vrijwilligers die vaker willen meewerken. Op die 28^e maart gaan Elodie en Jantien; Mirjam zal forto's nemen. Andere bestuursleden werken of zijn verhinderd.

Groene perkjes Beethovenstraat als bekroond burgerinitiatief, welke invloed op entree BP? Zie mail 3/2. Een Vriend heeft ons benaderd over de perkjes die in de Beethovenstraat aangelegd gaan worden; ze zouden de ingang van het park belemmeren. Wij zien dat op de kaartjes die daar van zijn niet zo als een probleem. Het lijkt ons juist goed als er meer groen in de straat komt. Verder geen actie.

Fotografe XX heeft ons benaderd over haar verzameling foto's van park. Hebben we hier belangstelling voor? Presentatie? Nieuwsbrief? Aparte uitgave? Er ligt een voorstel over foto's door Nahna gemaakt. Nahna heeft contact met haar gezocht, maar nog geen antwoord gehad. Onze eigen foto-bijlage is in de maak; ligt nu bij Julie; planning najaar.

Overleg met stadsdeel, verslag Brecht zie mail 17/1. Nieuw overleg 12/4 met nieuwe gebiedsmakelaar Adam Abidi. Loopt weer goed; geen bijzonderheden. Contact met de nieuwe gebiedsmakelaar is meteen goed.

6. Algemene Ledenvergadering

We zullen Henk Wolters bedanken voor jarenlange inzet en zijn opvolger voorstellen (Mien Vermue). Anne-Mariken regelt contact met de koster, zorgt dat er apparatuur is en iets om de sprekers (Kondors Wessels, presentatie over bouw op kavel 2) mee te bedanken. Geen extra eten/drinken, geen borrel na.

Brecht zal een kort stukje schrijven in de NB om zichzelf als nieuw bestuurslid voor te stellen. Daarmee voldoen we aan de spelregels uit de statuten.

Nieuwsbrief

De planning is klaar. We zullen een van de Vrienden (KdB) vragen een stuk te schrijven over het Erotisch Centrum.

Artsenijhof

Op 29 maart is voorjaarsbijeenkomst met alle vrijwilligers. Dan ook: voorstellen Brecht en Elodie als duovoorzitters vereniging en poging verduidelijking verhouding vereniging-vrijwilligers. Helaas is Elodie verhinderd.

Alle aanwezige bestuursleden spreken uit dat Mirjam zelf zaken mag gaan regelen, eventueel op kosten van de Vrienden, als het stadsdeel dat maar steeds niet doet. Zodat we niet weer een jaar hoeven te wachten op het snoeien van de heggetjes of als het inboeten niet gebeurt. Dan mag ze het gewoon zelf regelen door daar iemand voor in te huren. Dat steunt de vrijwilligers ook. Dit mag ze tijdens de komende vrijwilligersvergadering namens het bestuur melden. ("dan doen we het zelf wel, en sturen de rekening en zien wel wat er van komt")

Rondvraag en sluiting

-- De Vrienden van de Sloterplas hebben hun statuten aangepast in verband met een artikel daarin over bevoegdheden bestuur. Elodie zal checken of dat voor ons ook nodig is.

-- Iemand die een pop-up bioscoop wil realiseren in de Kunstkapel heeft contact met ons gezocht. We zijn tot nu toe nooit inhoudelijk of organisatorisch betrokken geweest bij wat daar georganiseerd wordt, en dat zullen we zo houden. Mirjam laat haar dat weten.

-- Jantien zoekt iemand om de coördinatie van de dirt busters samen met haar te doen. Er zijn geen bestuursleden die dat willen oppakken; we zullen haar voorstellen een van de busters zelf te vragen. Prikkers en vuilnis-zakringen kunnen gratis worden opgehaald bij het stadsdeelkantoor van Leijenberghlaan. Omdat er ruimte moet zijn voor gereedschap kan Jantien aan Ritsko vragen of er een mogelijkheid is om nog een sleutel te krijgen van het "keukentje". Maar eigenlijk, bedenken we, is het misschien beter om te vragen of wij die ruimte in beheer mogen krijgen.

Er komt behalve de badmeester toch nooit iemand van groenvoorziening, dat is te merken aan het feit dat er geen koffie/thee is noch wordt schoongemaakt. Bovendien gaan er berichten rond dat er bezuinigd gaat worden op de badmeesters in heel Amsterdam.

Actie: Elodie zal dit voorstellen aan Ritsko en Jeroen. Dan zetten wij er spullen, koffie etc.

-- N.a.v de inbraak zal de eigenares van Bea overleggen of er nu camera's mogen komen bij de kiosk. Wij zullen haar daarin steunen.

-- Jeroen is gevraagd om te kijken of er meer kliko's kunnen komen in de winterperiode. Probleem: die moeten dan ook geleegd worden. Wordt vervolgd.

Volgende vergadering: **Zondag 14 mei** (voorafgaand aan de ALV). Locatie nog te bepalen.